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ROMÂNIA 

CONSILIUL JUDEŢEAN COVASNA 

 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat cu ocazia lucrărilor şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Covasna, din data 

de 20 februarie 2025, ora 12,00 

 

 

Tamás Sándor-Președintele Consiliului Județean Covasna 

Convocarea Consiliului Judeţean Covasna în şedinţă ordinară pentru astăzi, 20 

februarie 2025, ora 12,00 s-a făcut în conformitate cu prevederile art. 178 alin. (1) precum și 

art. 134 alin. (1) lit. a) și alin. (5), coroborat cu art. 179 din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 

ulterioare, în baza Dispoziţiei Preşedintelui Consiliului Judeţean Covasna nr. 40/14 

februarie 2025, consilierii judeţeni fiind invitaţi prin adresa nr. 2670/14 februarie 2025. 

 Proiectul ordinii de zi a şedinţei a fost adus la cunoştinţa publică în publicația 

„Observatorul de Covasna” și „Háromszék”. 

 

Îl rog pe domnul Sztakics István-Attila, secretarul general al județului, să facă 

prezența.  

Sztakics István-Attila: Stimate domnule Președinte, stimați consilieri județeni! 

La ședința de astăzi, sunt prezenți 27 de consilieri județeni din cei 30 în funcţie, 

respectiv este prezent și Președintele Consiliului Județean Covasna, deci sunt prezenți în 

total 28 de persoane cu drept de vot. Lipsesc consilierii Benkő Erika, Leaua Jănel și Pogoran 

Dumitru. 

 

Tamás Sándor: Mulţumesc. 

Constat că sunt îndeplinite condiţiile cerute de lege pentru convocarea consiliului, 

şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 28 de persoane cu drept de vot, drept urmare 

declar deschise lucrările şedinţei Consiliului Judeţean Covasna. 

 

La lucrările şedinţei de astăzi participă de drept secretarul general al judeţului, iar în 

calitate de invitaţi participă:  

- Dl. Papp Adolf-József – director, Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi 

Protecţia Copilului Covasna; 

- Dl. Jánó Előd – director tehnic, Asociația de dezvoltare intercomunitară 

,,Csomád-Bálványos”; 

- Dna. Igyártó Réka – director executiv, Asociația de dezvoltare intercomunitară 

,,AGROSIC”; 

- directorii executivi/ directorii executivi adjuncţi ai direcţiilor şi şefii serviciilor/ 

compartimentelor de specialitate din cadrul aparatului de specialitate al 

Consiliului Judeţean Covasna; 

- reprezentanţii mass-media. 

Stimaţi consilieri, 
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Cunoaşteţi proiectul ordinii de zi, iar materialele şedinţei de astăzi v-au fost puse 

la dispoziție în format electronic pe site-ul oficial al Consiliului Judeţean Covasna.  

 

Înainte de a vă prezenta proiectul ordinii de zi, în condițiile art. 135 alin. (8) din 

Codul administrativ, vă rog să fiți de acord cu suplimentarea acestuia cu încă un proiect de 

hotărâre și anume:  

Proiect de hotărâre cu privire la repartizarea pe unităţi administrativ-teritoriale a 

sumei de 20% din cota de 14% din impozitul pe venit pentru echilibrarea bugetelor locale și 

a cotei de 20% din sumele defalcate din taxa pe valoarea adăugată pentru echilibrarea 

bugetelor locale estimate pentru anii 2026-2028, respectiv repartizarea sumei defalcate din 

taxa pe valoarea adăugată pentru drumurile judeţene şi comunale pe anul 2025 și estimările 

pe anii 2026-2028. 

 

Suplimentarea proiectului ordinii de zi se motivează cu faptul că sumele 

reprezentând 20% din cota de 14% din impozitul pe venit pentru echilibrarea bugetelor 

locale și a cotei de 20% din sumele defalcate din taxa pe valoarea adăugată pentru 

echilibrarea bugetelor locale estimate pentru anii 2026-2028 au fost comunicate prin Decizia 

nr. 3 a Administrației Județene a Finanțelor Publice Covasna în data de 17.02.2025, 

înregistrată la Consiliul Județean Covasna cu nr. 2794/18.02.2025. 

Unitățile administrativ-teritoriale pentru a putea publica proiectul de buget pe anul 

2025 în termen de 15 zile de la  data publicării legii bugetului de stat și a estima sumele pe 

anii 2026-2028 este necesară aprobarea repartizării acestor sume.  

Având în vedere faptul că data convocării ședinței pentru 20 februarie 2025 a fost 14 

februarie 2025, proiectul de hotărâre în cauză nu a putut fi inclus pe proiectul ordinii de zi. 

În consecință, propun să fiți de acord cu suplimentarea ordinii de zi a ședinței 

ordinare a Consiliului Județean Covasna de astăzi cu acest proiect de hotărâre, pe care 

propun să fie dezbătut la punctul șapte de pe ordinea de zi iar restul materialelor să fie 

renumerotate în mod corespunzător.  

 

 Subliniez că Proiectul de hotărâre a fost prezentat în comisiile de specialitate. 

 

Supun aprobării plenului propunerea de mai înainte. 

 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 28 de voturi s-a aprobat propunerea domnului președinte. 

 

Astfel, în proiectul ordinii de zi avem înscrise următoarele probleme: 

1. Proiect de hotărâre privind declararea anului 2025 – Anul Copiilor în județul Covasna; 

2. Proiect de hotărâre cu privire la repartizarea pe unităţi administrativ-teritoriale a cotei 

de 6% din impozitul pe venit estimat a se încasa la bugetul de stat în limita sumei de 

43.654 mii lei, reprezentând fond la dispoziția Consiliului Județean Covasna; 

3. Proiect de hotărâre privind desemnarea a doi consilieri județeni în Comisia de evaluare 

a performanțelor profesionale individuale ale secretarului general al județului 

Covasna; 
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4. Proiect de hotărâre privind aprobarea utilizării redevenței încasate în baza 

Contractului de delegare a gestiunii serviciului de transfer, tratare și depozitare 

deșeuri în județul Covasna nr. 128/28.04.2017, încheiat între Județul Covasna și S.C. 

ECO BIHOR S.R.L., în vederea acoperirii sumelor pentru executarea lucrărilor, 

pentru cheltuielile necesare realizării acestora și pentru serviciul de dirigenție de 

șantier, aferente obiectivului de investiții „Continuarea asigurării capacitații de 

depozitare a deșeurilor în județul Covasna – Construirea celulei 2 și 3 de depozitare 

aferente CMID Boroșneu Mare” 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public al Județului 

Covasna și din administrarea Consiliului Județean Covasna în domeniul public al 

Comunei Mereni a imobilului înscris în C.F. nr. 23004 Mereni, nr. top. 391 și 392; 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea colaborării între Județul Covasna prin Consiliul 

Județean Covasna și Ministerul Apărării Naţionale în vederea punerii la dispoziție, cu 

titlu gratuit, a ortofotoplanurilor în format digital, realizate în perioada 2010-2030, 

pentru întreg teritoriul administrativ al județului Covasna; 

7. Proiect de hotărâre cu privire la repartizarea pe unităţi administrativ-teritoriale a sumei 

de 20% din cota de 14% din impozitul pe venit pentru echilibrarea bugetelor locale și 

a cotei de 20% din sumele defalcate din taxa pe valoarea adăugată pentru echilibrarea 

bugetelor locale estimate pentru anii 2026-2028, respectiv repartizarea sumei defalcate 

din taxa pe valoarea adăugată pentru drumurile judeţene şi comunale pe anul 2025 și 

estimările pe anii 2026-2028. 

8. Raport cu privire la finanțările nerambursabile acordate conform Legii nr. 350/2005 

din bugetul Consiliului Județean Covasna pe anul 2024.; 

9. Raport de evaluare a implementării Legii nr. 544/2001 în anul 2024; 

10. Raport cu privire la modul de soluţionare a petiţiilor adresate Consiliului Judeţean 

Covasna în anul 2024; 

11. Raport asupra aplicării Legii nr. 52/2003 privind transparenţa decizională în 

administraţia publică de către Consiliului Judeţean Covasna, în anul 2024; 

12. Raportul de activitate și programele Asociației de Dezvoltare Intercomunitară 

Csomád-Bálványos pe anul 2024; 

13. Raportul de activitate al  Asociației de Dezvoltare Intercomunitară AGROSIC 

Közösségek Közti Társulás; 

14. Raport de informare privind situația copiilor părăsiți în unitățile sanitare în cursul 

anului 2024; 

15. Diverse 

 

Înainte de aprobarea ordinii de zi, vă informez că, proiectele de hotărâri au fost 

avizate favorabil în comisiile de specialitate.  

 

Vă consult dacă aveţi observaţii la proiectul ordinii de zi? 

Nu sunt. 

Supun aprobării proiectul ordinii de zi al şedinţei de astăzi. 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 28 de voturi s-a aprobat ordinea de zi a şedinţei de astăzi. 
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Înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să fac câteva precizări, şi 

anume: 

1.) – potrivit art. 228 alin. (1) și (2) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, nu pot lua 

parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în 

problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe 

înainte de începerea dezbaterilor interesul personal pe care-l au în problema respectivă. 

2.) - pentru adoptarea proiectelor de hotărâri de la punctele 1 și 3 este necesar votul 

majorităţii consilierilor prezenți la ședință. 

– pentru adoptarea proiectelor de hotărâri de la punctele 2, 4, 5, 6 și 7 este necesar 

votul majorităţii consilierilor în funcție.  

 

Se intră în dezbaterea ordinii de zi. 

 

La primul punct al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

declararea anului 2025 – Anul Copiilor în județul Covasna; 

 

Este un punct interesant și important pentru locuitorii județului, dar mai ales pentru 

copii din noștri. 

Anul 2025 este Anul Copiilor, nu numai la nivel național, nu numai în strategia 

națională dar în concret și în județul nostru.  

Consiliul Județean Covasna cu instituțiile subordonate va aloca fonduri din bugetul 

propriu în vederea organizării manifestărilor specifice acestui an.  

În zilele care urmează domnul vicepreședinte Gáj Nándor va da publicității mai 

multe programe referitoare la Anul Copiilor, pentru că dânsul este coordonatorul acestui 

program. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 28 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul doi al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre cu privire la 

repartizarea pe unităţi administrativ-teritoriale a cotei de 6% din impozitul pe venit estimat 

a se încasa la bugetul de stat în limita sumei de 43.654 mii lei, reprezentând fond la 

dispoziția Consiliului Județean Covasna; 

 

Această sumă este stipulată de Legea bugetului de stat și se repartizează în mod egal 

pentru fiecare județ. Deci, Județul Covasna are la dispoziție suma respectivă cum are și 

Județul Iași, Timiș sau toate celelalte județe din țară.  

Din acest punct de vedere suntem net câștigători pe această pistă. 
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Suma respectivă se repartizează integral pentru comune, orașe și municipii 

din județ, pentru două paliere foarte importante și anume: pentru asigurarea cofinanțării 

proiectelor de infrastructură și pentru susținerea programelor de dezvoltare locală. 

În zilele care au trecut, am avut consultări cu toți primarii din județ, cu toate 

grupurile politice din cadrul Consiliului Județean Covasna și cu leaderii grupurilor politice 

din cadrul Consiliului Județean Covasna. 

Ați primit anexa. Cele cuprinse în anexă au fost discutate în prealabil cu toți factorii 

interesați, desigur avem și procese verbale semnate în acest sens. 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt. 

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 28 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul trei al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

desemnarea a doi consilieri județeni în Comisia de evaluare a performanțelor profesionale 

individuale ale secretarului general al județului Covasna; 

 

Având în vedere că proiectul de hotărâre conţine o prevedere prin care se desemnează 

doi consilieri județeni în Comisia de evaluare a performanțelor profesionale individuale ale 

secretarului general al județului Covasna, vom folosi buletine de vot. 

 

Rog liderii grupurilor de consilieri să facă propuneri. 

Henning Laszlo-Ianos: Fracțiunea UDMR îl propune pe domnul consilier Jakab 

István-Barna. 

Cloțea Iosif: Propunem pe doamna Mike Gabriella. 

Tamás Sándor: Mulțumim! 

Alte propuneri dacă sunt? 

Nu sunt. 

 

Dacă persoanele propuse acceptă desemnarea? 

Jakab István-Barna: Accept! 

Mike Gabriella: Accept! 

Tamás Sándor: Mulțumim! 

 

Până când colegii pregătesc buletinele de vot suspendăm acest punct și mergem mai 

departe. 

 

La punctul patru al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea utilizării redevenței încasate în baza Contractului de delegare a gestiunii 

serviciului de transfer, tratare și depozitare deșeuri în județul Covasna nr. 128/28.04.2017, 

încheiat între Județul Covasna și S.C. ECO BIHOR S.R.L., în vederea acoperirii sumelor 
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pentru executarea lucrărilor, pentru cheltuielile necesare realizării acestora și 

pentru serviciul de dirigenție de șantier, aferente obiectivului de investiții „Continuarea 

asigurării capacitații de depozitare a deșeurilor în județul Covasna – Construirea celulei 2 și 

3 de depozitare aferente CMID Boroșneu Mare”; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Ambrus József: La acest punct nu particip la deliberare și la vot. 

Tamás Sándor: Bine! Mulțumim! 

Alte observații dacă sunt? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 27 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Nu a participat la vot domnul consilier Ambrus József, conform art. 228 alin. (1) și (2) 

din O.U.G. nr. 57/2019, cu modificările și completările ulterioare. 

În urma supunerii la vot, cu 27 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul cinci al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea trecerii din domeniul public al Județului Covasna și din administrarea 

Consiliului Județean Covasna în domeniul public al Comunei Mereni a imobilului înscris în 

C.F. nr. 23004 Mereni, nr. top. 391 și 392; 

 

Imobilul este în stare foarte avansată de degradare și îl dăm înapoi comunității 

locale.  

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 28 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul șase al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind aprobarea 

colaborării între Județul Covasna prin Consiliul Județean Covasna și Ministerul Apărării 

Naţionale în vederea punerii la dispoziție, cu titlu gratuit, a ortofotoplanurilor în format 

digital, realizate în perioada 2010-2030, pentru întreg teritoriul administrativ al județului 

Covasna; 
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Ieri în parlament, o parte din parlamentari au fost împotriva colaborării cu 

Ministerul Apărării Naționale în interes național, dar asta este un alt nivel politic, deci noi 

nu ne băgăm. 

Noi am discutat în prealabil cu reprezentanții Ministerului pentru a ne preda hărțile 

ortofoto pentru a ajuta comunele noastre.  

Este vorba despre faptul că în comunele din județul Covasna care sunt 40 la număr, 4 

comune, Barcani, Brăduț, Ozun și Vâlcele au Planul Urbanistic General pus la punct, asta 

însemnă că 36 de comune nu au. 

Cei de la Oficiul de Cadastru și Publicitate Imobiliară nu au hărțile actualizate pentru 

a ajuta acest comunități locale. 

Cei de la armată au aceste hărți care nu sunt secrete de stat și pot să ne predea 

conform unui protocol colaborare încheiat cu Consiliul Județean Covasna. 

Deci, despre asta este vorba în proiectul de hotărâre.  

Actualizarea PUG-urilor, în 24 de comune este în execuție, iar în 17 comune nici nu 

au început.  

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 28 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

S-au confecționat buletinele de vot, deci reluăm punctul trei de pe ordinea de zi.  

 

Îl rog pe domnul secretar general al județului Sztakics István-Attila să explice modul 

de desfăşurare a votării, colegii să distribuie buletinele de vot, iar comisia de numărare a 

voturilor să verifice şi să sigileze urna, după care să se treacă la votarea propriu-zisă. 

Sztakics István-Attila: Explică modul de votare și distribuie buletinele de vot.  

 

După votare. 

Tamás Sándor: Să luăm o pauză până ce comisia numărare a voturilor va număra 

voturile şi va încheia procesul verbal. 

 

După pauză. 

Tamás Sándor: Îl rog pe dl. Váncza Tibor-István, preşedintele comisiei de numărare a 

voturilor, să prezinte procesul-verbal încheiat cu ocazia numărării voturilor. 

Váncza Tibor-István: Prezintă procesul verbal. 

 

Tamás Sándor: Rezultatul votului, aşa cum reiese din procesul-verbal prezentat 

anterior, trebuie consemnat într-o hotărâre. 

Prezintă proiectul de hotărâre.  
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Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 28 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul șapte al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre cu privire la 

repartizarea pe unităţi administrativ-teritoriale a sumei de 20% din cota de 14% din 

impozitul pe venit pentru echilibrarea bugetelor locale și a cotei de 20% din sumele 

defalcate din taxa pe valoarea adăugată pentru echilibrarea bugetelor locale estimate pentru 

anii 2026-2028, respectiv repartizarea sumei defalcate din taxa pe valoarea adăugată pentru 

drumurile judeţene şi comunale pe anul 2025 și estimările pe anii 2026-2028. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 28 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul opt al ordinii de zi avem cuprins Raportul cu privire la finanțările 

nerambursabile acordate conform Legii nr. 350/2005 din bugetul Consiliului Județean 

Covasna pe anul 2024;  

 

Materialul a fost prezentat în comisiile de specialitate, dar totuși doresc să vă 

informez și să informez și publicul că în anul 2024 au fost depuse 549 de proiecte, care au 

fost finanțate cu suma 3.200 de mii de lei.  

 

Dacă sunt întrebări, propuneri în legătură cu materialul prezentat. 

Nu sunt.  

Consiliul ia act de materialul prezentat. 

 

La punctul nouă al ordinii de zi avem cuprins Raportul de evaluare a implementării 

Legii nr. 544/2001 în anul 2024. 

 

Materialul a fost prezentat în comisiile de specialitate. 

Dacă sunt întrebări, propuneri în legătură cu materialul prezentat. 

Nu sunt.  
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Consiliul ia act de materialul prezentat. 

 

La punctul zece al ordinii de zi avem cuprins Raportul cu privire la modul de 

soluţionare a petiţiilor adresate Consiliului Judeţean Covasna în anul 2024 

 

Materialul a fost prezentat în comisiile de specialitate. 

Dacă sunt întrebări, propuneri în legătură cu materialul prezentat. 

Nu sunt.  

Consiliul ia act de materialul prezentat. 

 

La punctul unsprezece al ordinii de zi avem cuprins Raportul asupra aplicării Legii 

nr. 52/2003 privind transparenţa decizională în administraţia publică de către Consiliului 

Judeţean Covasna, în anul 2024; 

 

Materialul a fost prezentat în comisiile de specialitate. 

Dacă sunt întrebări, propuneri în legătură cu materialul prezentat. 

Nu sunt.  

Consiliul ia act de materialul prezentat. 

 

La punctul douăsprezece al ordinii de zi avem cuprins Raportul de activitate și 

programele Asociației de Dezvoltare Intercomunitară Csomád-Bálványos pe anul 2024; 

 

Materialul a fost prezentat în comisiile de specialitate. 

Dacă sunt întrebări, propuneri în legătură cu materialul prezentat. 

Nu sunt.  

Consiliul ia act de materialul prezentat. 

 

La punctul treisprezece al ordinii de zi avem cuprins Raportul de activitate al  

Asociației de Dezvoltare Intercomunitară AGROSIC Közösségek Közti Társulás; 

 

Materialul a fost prezentat în comisiile de specialitate. 

Dacă sunt întrebări, propuneri în legătură cu materialul prezentat. 

Nu sunt. 

Consiliul ia act de materialul prezentat. 

 

La punctul patrusprezece al ordinii de zi avem cuprins Raportul de informare 

privind situația copiilor părăsiți în unitățile sanitare în cursul anului 2024; 

 

Materialul a fost prezentat în comisiile de specialitate, dar îl rog pe domnul director 

general Papp Adolf să ne prezinte trendul, deci de unde am plecat și în ce direcție tindem în 

acest spectru. 

Este o chestie foarte dramatică de altfel. 

Dau cuvântul domnului director general. 

Papp Adolf: Mulțumesc! 

Acum 20 de ani aveam un număr de 122 de copii părăsiți în spitale, acum 10 ani 

aveam 45 de copii părăsiți și anul trecut am avut 10 copii părăsiți. 
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Deci, vedeți că trendul este unul care efectiv ne arată că suntem pe calea bună a 

civilizației. 

Din aceste 10 cazuri, 2 copii au fost reintegrați în familia lor biologică, 7 copii au fost 

plasați la asistenți maternali profesioniști și un copil la Centrul rezidențial pentru copii cu 

dizabilități din Baraolt. 

Au fost 2 cazuri din mediul urban și 8 cazuri din mediul rural. 

Pe zone: zona Sfântu Gheorghe 4 cazuri, zona Baraolt 4 cazuri, zona Târgu Secuiesc 2 

cazuri.  

Acestea sunt cifrele. 

Tamás Sándor: Mulțumim! 

Dacă sunt întrebări, propuneri în legătură cu materialul prezentat. 

Nu sunt.  

Consiliul ia act de materialul prezentat. 

 

La punctul cincisprezece al ordinii de zi avem cuprins Diverse. 

 

Vă consult dacă aveți probleme de discutat în cadrul punctului Diverse? 

Nu sunt. 

Eu doresc să informez plenul Consiliului Județean Covasna că voi efectua 4 zile 

concediu de odihnă începând cu data de 25 februarie 2025. 

Consiliul ia act de informarea domnului Președinte. 

Dacă sunt alte intervenții? 

Nu sunt. 

 

Am dezbătut şi am hotărât în problemele înscrise pe ordinea de zi. 

Vă mulţumesc pentru participarea la ședință.  

Închid ședința! 

 

Preşedinte,  Secretar general al judeţului Covasna, 

TAMÁS Sándor SZTAKICS István-Attila 


